



QUESTION FIVE :

Would the client accept a metal cabinet as per the dimensions requested but with a laminate top?

RESPONSE FIVE:

No, a laminate top will not be accepted. Credenza units must be all metal.

QUESTION SIX:

Can you please confirm the quantity of bins required. Since the credenza holds 3 bins each, and you have 86 credenzas, you should have a quantity of 258 bins, but you only have 28. Was that a typo?

RESPONSE SIX :

We are requesting 28 bins at this time as it falls in line with the non-SA items maximum quantity that can be added to this solicitation. The remaining bins will be procured separately.



QUESTION N° 5

Le client accepterait-il une armoire en métal selon les dimensions demandées mais avec un dessus en stratifié?

RÉPONSE N° 5

Non, un dessus en stratifié ne sera pas accepté. Les crédences doivent être entièrement en métal.

QUESTION N° 6

Pouvez-vous s'il vous plaît confirmer la quantité de bacs nécessaires. Étant donné que la crédence contient 3 bacs chacune et que vous avez 86 crédences, vous devriez avoir une quantité de 258 bacs, mais vous n'en avez que 28. Était-ce une faute de frappe ?

RÉPONSE N° 6

Nous demandons 28 bacs pour le moment, car cela correspond à la quantité maximale d'articles non-SA qui peut être ajoutée à cette sollicitation. Les bacs restants seront achetés séparément.